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Şahinbey Belediyesi 
bünyesindeki Dumlupınar 
Sosyal Tesisi’nde 
düzenlenen filografi kursu, 
kadınlara hem geleneksel 
Osmanlı sanatını öğrenme 
fırsatı sunuyor hem 
de ürettikleri eserlerle 
aile bütçelerine katkıda 
bulunmalarını sağlıyor. 

AK Parti’de 8. Olağan 
kongre süreci kapsamında 
geçtiğimiz hafta sonu 
Şehitkamil ilçe kongresi 
yapılmıştı. Kongrede İsmail 
Güler, AK Parti Şehitkamil 
ilçe başkanlığına seçilmişti. 
Kongrenin ardından Güler, 
Gaziantep Adliyesi’nde 
düzenlenen törenle 
mazbatasını aldı. 

Osmanlı el Osmanlı el 
sanatları sanatları 
Şahinbey Şahinbey 

tesislerinde tesislerinde 
hayat buluyorhayat buluyor

İsmail Güler,
mazbatasını 

aldı

GSO ekim ayı GSO ekim ayı 
meclis toplantısı meclis toplantısı 

yapıldıyapıldı
Gaziantep Sanayi Odası (GSO) Ekim Ayı Meclis 
Toplantısı, Meclis Başkanı Adil Sani Konukoğlu 
başkanlığında, Yönetim Kurulu Başkanı Adnan 
Ünverdi, Meclis ve Meslek Komite Üyelerinin 
katılımıyla gerçekleştirildi. Meclis toplantısında 
ekonomide yaşanan gelişmeler, kent sanayisinin 
son durumu, yaşanan sorunlar, çözüm önerileri 
ve GSO’nun yürütmüş olduğu proje ve çalışmalar 
hakkında değerlendirmelerde bulunuldu.

ÇİMKO, biyoçeşitlilik 
için ödüllü proje 

yarışması düzenliyor
Dünyanın geleceğine katkıda bulunmak 
için çalışan ÇİMKO, çimento ham madde 
maden sahalarının rehabilitasyonu için fikir 
yarışması düzenleyecek. Gençlerin çevre 
duyarlılığını pekiştirmeyi ve sürdürülebilir 
projeler geliştirmelerini teşvik eden yarışmanın 
başvuruları 10 Ekim’de başladı. ÇİMKO, 
sürdürülebilirlik ve biyoçeşitlilik alanında 
gençlerin yaratıcı fikirlerini desteklemek 
amacıyla üniversite öğrencilerine yönelik 
ödüllü bir fikir yarışması düzenliyor. Yarışmanın 
başvuruları 10 Ekim’de başladı.

iMZALAR, DiJiTAL
dönüşüm için atıldı
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, Gaziantep Ticaret Odası (GTO), SANKO Üniversitesi, Hasan Kalyoncu 
Üniversitesi (HKÜ) ve Gaziantep İslam Bilim ve Teknoloji Üniversitesi (GİBTÜ) iş birliğiyle, İstasyon Gaziantep 
merkezinin dijital dönüşüm, yenilik ve sürdürülebilir kalkınma hedefleri doğrultusunda bir protokol imzalandı.

Gaziantep Ticaret Odasının (GTO) inşaat sektöründe faaliyet gösteren 6 bin 
üyesinin temsilcisi 7 Meslek Komitesi bir araya gelerek sektörün içinde 
bulunduğu durumu değerlendirdi ve acil çözüm bekleyen sorunları sıraladı.

İnşaat sektörü sorunlarİnşaat sektörü sorunlar
için çözüm bekliyoriçin çözüm bekliyor

Yerinde dönüşümden finansmana erişime, 
işgücü sorunundan taşeronluk sistemine inşaat 
sektörünün adeta röntgeninin çekildiği toplantı 
sonrasında GTO Başkanı Tuncay Yıldırım çözüm 
odaklı bir yol haritası belirlediklerini açıkladı. 
Sektörden gelen geri bildirimlerle çimento fiyatları, 
depremde hasar gören binalar için emsal artışı gibi 
konuları gündeme getirdiklerini ve bu konuların 
çözüme kavuşturulduğunu söyleyen Başkan 
Yıldırım, “Her şeyden önce yapılan işi takdir etmek 
gerek. Çimento fiyatları sorununu üyelerimizin 
geri bildirimiyle gündeme getirdik ve %5-10 da 
olsa fiyatlarda düşüş gördük. Aynı şekilde deprem 
sonrası yıkılan, ağır ve orta hasarlı binalar için 
%20 emsal artışı ve ilave 2 kat talebimizi de ilettik 
ve ne mutlu ki bu konu da çözüme kavuşturuldu. 
İlgili belediyelerimize ve emeği geçen herkese 
çözüm için teşekkürü borç biliyorum.” dedi.

Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, 
imza töreninde yaptığı konuşmada, “Zor bir dönemden 
geçiyoruz. Dünya bilgi ekonomisini konuşuyor. Bilginin 
iyi yönetişimi, pazarlaması, altyapısı ve üstyapısı 

var. Bunun üzerine çalışan bir şehir var. Bilginin 
birleşmesiyle ilgili savunma sanayi hedefimiz var, sağlık 

turizmi hedefimiz var. Türkiye’deki kaynağın yüzde 
birini şehre çekiyoruz. Bu bize bir şey gösterir. İstatistikler, 

rakamlar konuşur. Bilgiye ve kaynağa ulaşmak için güçlü bir 
proje ekibimiz olacak. Simbiyoz, derin öğrenme nedir, bunları 

öğretmek gerekiyor. Daha yolun çok başındayız. Hayırlı uğurlu 
olsun. Emeği geçen herkese çok teşekkür ederim.” dedi.

Protokol, bilgi 
ve kaynak 
paylaşımını 
sağlamayı, 
şehrin 
girişimcilik 
ekosisteminin 
geliştirilmesi 
için çalışmalar 
yapmayı ve 
karşılıklı 
iş birliğini 
güçlendirmeyi 
amaçlıyor. 
İstasyon 
Gaziantep’te 
imzalanan 
protokole, 
Gaziantep 
Büyükşehir 
Belediye 
Başkanı 
Fatma Şahin, 
Gaziantep 
İslam Bilim 
ve Teknoloji 
Üniversitesi 
Rektörü Prof. 
Dr. Şehmus 
Demir, Hasan 
Kalyoncu 
Üniversitesi 
Rektörü Prof. 
Dr. Türkay 
Dereli ve 
Gaziantep 
Ticaret Odası 
Başkanı Tuncay 
Yıldırım katıldı.

TÜM DÜNYA BİLGİ 
EKONOMİSİNİ KONUŞUYOR


